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LLaps 搭接

       輕而承是一種簡單有效的鋼結構底板，設計符合BS 5950標準。採用穩當可靠的扣合式連接，可取代檁條，直接固定在主
梁上，適合作為建築金屬屋面墻面系統的支承單元，它亦作為安裝過程中的安全工作平台。系統安裝完成后無任何外露螺
釘，且構成一個平正的天花飾面。

    FASTRAY is a simple and effective steel structural tray，design comply to BS 5950. It adopts a stable and reliable buckle 
connection. It can replace the purlin and be directly fixed on the main beam. It is suitable as a supporting unit for building 
metal  roof  and wall  systems.It  also  serves  as  a  safe  working  platform  during  the  installation  process.After  the  system  is 
installed, there are no exposed screws, and it forms a flat ceiling surface.

        FASTRAY 輕而承結構底板為高板肋設計，板槽內有足夠的深
度，為鋪設保溫隔熱物料、防水卷材提供所需的空間。

當作為天花板使用時，輕而承的板底亦可處理微沖孔加工，配合內部
填充的吸聲物料，更能優化建築物室內的聲學效果。

    FASTRAY  structural  tray  is  designed  with  high  slab  ribs,  and 
there  is  enough  depth  in  the  slab  groove  to  provide  the  required 
space  for  laying  thermal  insulation  materials  and  waterproof 
membrane materials.
    When  used  as  a  ceiling,  the  bottom  of  FASTRAY  can  also  be 
processed  with  micro-punching,  and  fit  with  sound-absorbing 
material  filled  inside  can  optimize  the  acoustic  effect  of  the 
building.
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       輕而承底板採用優質的Z275鍍鋅或AZ185鍍鋁鋅鋼板製造，符合AS 1397，EN 10169標準，常規厚度為1.0mm、
1.2mm，亦可以訂製提供1.5mm、2.0mm的厚度.產品可以根據建築設計而選擇增加PVDF塗層。

        FASTRAY  structural  tray  is  made  of  high-quality  Z275  galvanized  or  AZ185  galvanized  steel,coating  comply  to  AS 
1397 and EN 10169 with thicknesses of 1.0mm and 1.2mm, and can also be customized to provide thicknesses of 1.5mm 
and 2.00mm. The product can be added with PVDF coating according to the architectural design. .

厚度 鍍層 材質 塗層
1 .0 / 1 .2 Z 275 / AZ 185 G 450 / G 550 PE/SMP/PVDF
1 .5 / 2 .0 Z 275 / Z 350 G 350 / G 450 PVDF

Z 275 鍍鋅鋼

AZ 185 鍍鋁鋅鋼
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屋屋面系統 Roof system

①① 金屬屋面板 Metal roof panel

②② 防水透氣膜 Breather membrane

③③ 保溫層 Insulation

④④ 輕而承結構底板 FASTRAY

牆牆面系統 Wall system

①① 金屬牆面板 Metal cladding panel

②② 防水透氣膜 Breather membrane

③③ 保溫層 Insulation

④④ 輕而承結構底板 FASTRAY
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跨跨度表
55 . Load Span Table

單單跨 Single Span
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跨跨度表
5. Load Span Table

雙雙跨 Double Span

三三跨 Triple Span
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P&Ls Steel Structures Applied Technology Co.,Limited

香港新界屯門杯渡路99號工作室5樓506室
Unit 506, 5/F, 99-COMMONS, 99 Pui To Road, Tuen Mun, N.T, HK
Tel : (852) 2451 8882 EEmail : info@baianli.com.hk / failau@baianli.com.hk  
中國廣東省珠海市金灣區三灶鎮卓越路七號
No.7, Zhuoyue Road, Sanzao Town, Jinwan District, Zhuhai City, Guangdong, China

建築金屬  圍護系統服務
SOLUTION Provider of Metal Building Envelope

www.baianli.com.hk

2022


